
 

 

 

Sommarbrev till våra medlemmar 

Det är en märklig tid vi går igenom. Inget är sig likt. Och än är det inte över. Detta gäller 

också vår förening. Vi har följt FHM (Folkhälsomyndighetens) råd och rekommendationer 

från HRF på förbundet. 

• Årsmötet ställdes in 

• Inga fysiska styrelsemöten 

• Öppet hus i Vänersborg och Trollhättan ställdes in 

• Distriktets årsmöte ställdes in 

• Funktionshinderråd i Trollhättan inställt 

• Möte med Vänersborgs kommun inställt 

Den 25:e juni hade vi styrelsemöte, digitalt med plattformen Zoom. Det är samma plattform 

som förbundet och distriktet använder. Efter en hel del teknikstrul kunde dock mötet 

genomföras. När väl teknikproblemen lösts fungerade mötet bra. 

Vi beslutade: 

• Årsmöte den 19 okt 17,00. Kallelse kommer senare. Vi följer FHM:s råd om fysiskt 

alt digitalt möte 

• Nästa styrelsemöte 7 sep 16,00 Vi följer FHM:s råd om fysiskt alt digitalt möte 

• Beslut om Öppet hus i Trollhättan och Vänersborg tas efter sommaren 

Information: 

• Distriktets årsmöte planeras till den 24:e okt 

• Nationell CI-träff på förbundet den 24:e okt (anmälan se www.hrf.se) 

 

Corona har ändrat mycket inom HRF. Ni har säkert läst i AURIS att kongressen ställts in och 

skjuts till 2021. Den 28–30 maj 2021 samlas Hörselskadades Riksförbund (HRF) till 

kongress. Och det sker på Quality Hotel Globe i Stockholm. 

Digitala möten har snabbt blivit vardag när vi inte kan/får träffas fysiskt. Vårt distrikt HRF 

västra Götaland har genomfört alla planerade styrelsemöte under våren, trots Corona, och 3 

har varit digitala möten (med skrivtolk). Dock har det varit en hel del teknikproblem innan det 

fungerat riktigt. Distriktet har också bestämt att vissa kommande möten (efter Corona) 

kommer genomföras digitalt. Det minskar resandet och är positivt för miljön. 

 

 



 

Vår förbundsordförande Mattias Lundekvam gick ut med en debattartikel i början på maj: 

”En halv miljon i riskgrupperna har svårt att nå 1177” 

Hörselskadades Riksförbund (HRF) föreslår därför två enkla och livsviktiga förbättringar, 

som är fullt möjliga att genomföra i närtid, med relativt små insatser: 

> Att landets regioner och SKR kompletterar sjukvårdsupplysningen 1177 med en 

chattfunktion och sms-möjlighet. 

> Att SOS Alarm slopar kravet på förregistrering för SMS112. 

https://hrf.se/debatt-en-halv-miljon-i-riskgrupperna-har-svart-att-na-1177/  

Digitalisering: 

> Styrelsen har förbättrat sin digitala kunskap med bland annat digitalt styrelsemöte.  

> Vi vill ha kontakt med fler medlemmar digitalt med E-post. För närvarande nås ca hälften 

av våra 120 medlemmar med E-post. Har du E-post och inte har meddelat det, v.v maila 

hrf.vbgthn@telia.com E-post ger oss också möjligheter att skicka ut information till er 

snabbare. 

Bra länkar för HRF info: 

 Vår hemsida: https://hrf.se/vanersborgtrollhattan/ 

 Distriktets hemsida: https://hrf.se/vastragotaland/ 

 Förbundets hemsida: https://hrf.se/ 

 

Sköt om er och följ FHM:s rekommendationer så ses vi i höst! 

 

 

Styrelsen för HRF VbgThn 

hrf.vbgthn@telia.com 
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